
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 820
van ADELINE BLANCQUAERT
datum: 7 juni 2023

ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Gemeenschapsinstellingen  -  Politie-interventies

In de gemeenschapsinstellingen kunnen er politie-interventies plaatsvinden indien 
noodzakelijk. In het jaarverslag van de Commissie van Toezicht voor Jeugdinstellingen 
lezen we dat er daarover vaak klachten binnenkomen.

1. Hoeveel politie-interventies hebben de laatste drie jaren in de 
gemeenschapsinstellingen plaatsgevonden? Graag een opsplitsing per jaar en per 
gemeenschapsinstelling. 

2. Hoe evalueert de minister dat aantal? 

3. Om welke redenen werd de politie ingeschakeld? 

4. Hoe evalueert de minister het beleid omtrent politie-interventies in 
gemeenschapsinstellingen en welke initiatieven neemt ze hieromtrent? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (759), Zuhal Demir (820).



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 820 van 7 juni 2023
van ADELINE BLANCQUAERT

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Hilde Crevits, Viceminister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Welzijn, Volksgezondheid en 
Gezin.


